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Abstract (en)
The system has a floor panel (2) of a panel type and another floor panel (12) of another panel type. A side edge (8) is chamfered in the latter floor
panel. Another side edge (10) is chamfered in the former floor panel. The decoration of the former floor panel in an edge area (4) is adapted on the
decoration of the latter floor panel in another edge area (6). A structure of the former floor panel in the former edge area is adapter on a structure of
the latter floor panel in the latter edge area. An independent claim is included for a method for manufacturing floor laying structure.

Abstract (de)
Ein System zum Verlegen eines Fußbodens mit - Fußbodenpaneelen eines ersten Paneeltyps (2) und - Fußbodenpaneelen eines zweiten
Paneeltyps (12), - die jeweils eine Oberseite mit einem Dekor, - eine erste Seitenkante und - eine der ersten Seitenkante gegenüberliegende zweite
Seitenkante aufweisen, zeichnet sich dadurch aus, dass bei Fußbodenpaneelen des ersten Paneeltyps die zweite Seitenkante angefast ist und die
erste Seitenkante nicht, und dass bei Fußbodenpaneelen des zweiten Paneeltyps die erste Seitenkante angefast ist und die zweite Seitenkante
nicht.
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